
编号        

No.         
浙江大学宁波校区

教师岗位申请表

Application Form for Faculty Position 

at Zhejiang University, Ningbo
申请人姓名                              

Name of Applicant                        _
    设岗单位                                

College (Department)   浙江大学软件学院_
聘用团队（团队负责人）                             

Team (Team Leader)                      _
填表日期

Date                                    _
浙江大学宁波校区人力资源部制

Formulated by Department of Human Resources 
Zhejiang University, Ningbo
填 表 说 明

Instruction

1、 此表系应聘浙江大学宁波校区教师岗位人员填写，填写内容必须实事求是。

This form is to be filled by the applicant for a faculty position at Zhejiang University，Ningbo. Allthe information filled in this form must be authentic and accurate. 

二、请落实应聘人员个人档案存放地详细单位名称等信息，以便同意聘用后调取档案。

The detailed name and address of the applicant’ s personnel file archives is needed in order to transfer the personal file of the applicant once the application is approved.

三、本表内有关栏目填写不下的，可另附页。Additional pages can be attached to this form if the provided space is not enough.

四、期刊影响因子统一以申请当年的前一年该期刊的影响因子数值为准进行统计。

The Impact Factor (IF) of listed journals should be based on the data of the previous year before application.

五、本表第一至第五栏目由应聘者本人填写，第六栏目由相应学科与应聘人协商填写。

Sections 1-5 of this application form should be completed by the applicant while section 6 should be filled after negotiation between the applicant and the relevant colleges or departments.

六、随表提供三封同行专家推荐信（海外应聘人员，须有两封及以上海外同行专家推荐信），推荐人应是本领域知名专家；三篇重要代表性论文的全文复印件；学历、学位证书及现任职证明。

Attached materials to the form are required:

1.Three recommendation letters (for  overseas applicant at least two recommendation letters from overseas experts are required). The referrer should be renowned experts in the corresponding research area of the applicant.
2.Copies of three important representative papers;

3. Educational background, degree certificate and current employment certificate.
七、其他需要提供的证明材料，根据设岗单位要求提供。

Other qualification materials should be given according to the requirements of the institution.

八、留学回国人员，到浙江大学宁波校区报到时，需提供中国驻外使（领）馆开具的《留学回国人员证明》原件及复印件、学位证书原件。有海外工作经历的人员，还需提供任职单位出具的海外工作结束证明。

When taking appointment at ZJU, overseas returnee applicants should provide the original degree certificates, the original and copy of the certification for returned talents from Chinese Embassies (Consulates). Applicants who have overseas working experience should also provide certificate of termination of their overseas employment issued by  their employers. 

九、在海外取得学位的应聘人员，还需在报到之日起的12个月内提供通过国家教育部留学服务中心认证的学历、学位认证证明。（国家教育部留学服务中心学历、学位认证程序及所需要材料请查看浙江省留学人员与专家信息网http://www.zjlx.gov.cn/degree/index.aspx）。

Applicants who have obtained a degree abroad should provide the degree certificates and academic qualifications certified by the Chinese Service Center for Scholarly Exchange, Ministry of Education (MOE)within 12 months from the date of registration .
For further information, please refer to: 

http://www.zjlx.gov.cn/degree/index.aspx .

联系人：陈老师、施老师

联系方式：0574-88229111（陈老师） 

0574-88229669（施老师）

邮箱：zju_nb@zju.edu.cn 

通信地址：浙江省宁波市鄞州区钱湖南路1号，邮编：315100

Contact: Ms. Chen and Ms.Shi
Telephone: 88229111(Ms.Chen)   88229669(Ms.Shi) 

Email: zju_nb@zju.edu.cn
Address: 1 Qianhu Road, Yinzhou Strict,Ningbo, Zhejiang Province, China  

一．申请人简况 Curriculum Vitae
	姓 名
Name
	
	性 别
Gender
	
	出生年月日
Date of Birth
	
	国 籍
Nationality
	

	民族
Ethnic Group 
	
	出生地
Birth Place
	
	现专业技术职务

Current Academic Title
	
	任职时间
Length of Serving Time

	

	户口所在地
Registered Permanent Residence 


	
	政治面貌
Political Status 
	
	加入时间
Date of Joining 
	

	身份证号码（或护照号码）
ID Card Number/Passport Number
	

	现工作单位
Current Work Unit
	

	现档案存放单位、地址、邮编
Address and Zip Code of Archives
	

	从事专业及专长
Area of Studies and Specialties
	

	外语及熟练程度
Foreign Language Proficiency 
	

	最后学历、毕业学校、所学专业、学位及取得时间、导师姓名Highest Education Qualification, School of Graduation, Major, Highest Degree and Date of Granting, Supervisor  
	

	联系电话及邮箱 

Telephone Number and Email 
	

	通信地址及邮编
Address and Zip Code
	

	家
庭
成
员
情
况
Family Members
	配偶姓名

Name of Spouse
	
	出生

年月
Date of Birth
	
	国籍
Nationality
	
	户口所在地
Permanent Residence 
	

	
	最后学历、毕业学校、专业及时间

Highest Degree, Degree-granting Institute, Major and Date
	
	身份证号码（或护照号码ID Number/Passport Number
	

	
	现工作单位及任职
Current Position and Title
	

	
	子女姓名
Name of Offspring
	出生

年月
Date of Birth
	出生地
Birth Place


	学习或工作单位
School or Work Unit
	户口所在地
PermanentResidence 

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	主要学术兼职Part-time Academic Position  
	

	个人简历（要求从高中开始填写，时间不间断）Education Background and Work Experience

(continuous record starting from high school education)

	学习进修经历
Education Background
	自何年月至何年月，在何地、何学校（何单位），何专业，学习、进修，导师
Date, place, name of schools, major, supervisor



	工作经历
Working Experience
	自何年月至何年月，在何地、何学校（系所）、何单位任职，任何职（海外职位英文表述）

Date, Place, Department or College, Work Unit, Position                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

	推荐专家
referrer


	专家姓名
Expert Name
	从事专业
Major
	专业技术职务
Academic Title 
	工作单位
Employer

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


二．申请人主要学术成果 Academic Achievements of the Applicant 
	2.1 申请人标志性工作（不超过200字）Significant Work Done by the Applicant (no more than 200 words)

	

	2.2 申请人主要研究方向（包括研究内容和主要学术贡献）Major Research Field of Applicant (Including research contents and academic achievements)

	

	2.3申请人代表性论文、著作情况 Representative Papers and Academic Books

	论文：所有作者姓名（申请人名字加粗，通讯作者名字上用“*”标示），论文题目，发表期刊名称，出版年月，卷，期，起止页码，期刊影响因子，他引次数 Papers: name of all authors (name of applicant in bold type and the corresponding author with *), title of the paper, journal title, date of publication (mm/yy), volume number, issue number, starting and ending page, the impact factor of the journal, number of citations



	著作：所有作者姓名，书名，出版地，出版社（申请人名字加粗），出版年月，个人字数/总字数
Academic books: name of all authors (name of applicant in bold type), title of the book, location and name of the publisher, date of publication (mm/yy), number of words written by the applicant and total numbers.




	2.4申请人承担的主要科研项目 Research Projects (as a leader or participant)

	项目名称, 项目性质及来源, 项目经费（括号内为本人实际承担经费）（单位万元）, 起始年月, 终止年月, 项目参与人员（申请人名字加粗） 

Research projects: Please specify the name, type and source of the projects, project fund and the share of the applicant, duration, all participants (name of applicant in bold type)

	2.5申请人获奖情况 Honors and Awards

	获奖项目名称，奖励名称及等级，授奖单位，获奖年月，参与人员（申请人名字加粗）

Please specify the name of honors or awards, title, level of awards, awarding organizations, date (mm/yy), all participants (name of applicant in bold type)


	2.6申请人获得专利情况 Patents Granted 

	专利名称，专利授权国，专利号，授权公告年月，参与人员（申请人名字加粗）

Please specify the name of the patent, authorizing country, patent number, date of authorization proclamation (mm/yy), all participants (name of applicant in bold type). 



	2.7 申请人担任国际学术会议重要职务及在国际学术会议全会报告、特邀报告情况，以及学术刊物方面的兼职情况 Key Positions and/or Invited Talks in International Academic Conferences and Part-time Academic Positions in Academic Journals

	

	2.8申请人教学与人才培养情况Teaching and Talents Cultivation

	授课课程名称，授课对象，授课时数，授课年度，授课学校、院系

Please specify the name of courses, teaching objects, teaching hours and teaching years, schools and departments.


	2.9指导研究生情况 Supervision of Postgraduates 

	年度，指导硕士生数，协助指导硕士生数，指导博士生数，协助指导博士生数，学校，专业

Year, number of supervised master students, number of co-supervised master students,  number of supervised doctor students , number of co-supervised doctor students, major, school or college 



	2.10获教学成果奖励情况 Honors or Awards of Teaching 

	获教学成果奖项目名称，奖励名称及等级，授奖单位，获奖年月，参与人员（申请人名字加粗）

Please specify the name, title, level of award, authorizing unit, date(mm/yy), all participants (name of applicant in bold type). 



	2.11申请人其他获奖及荣誉称号 Other Honors or Awards 

	


三、申请人对工作、生活条件的要求Requests for Working and Living Conditions of the Applicant
	如科研启动经费、办公与实验用房、公寓等方面的要求：

Request for start-up fund, office and lab space, and apartment condition, etc.



4、 申请人对“法轮功”等邪教组织的看法及无犯罪、无不良诚信记录的说明

      The Applicant’s View on Falun gong and/or Other Evil Cults and Statement of No 

Criminal Record

	本人坚决抵制“法轮功”等邪教组织。无犯罪记录，无不良诚信记录。
I strongly resist Falungong and other evil cults. There is no criminal record or bad credibility record of me.

         申请人签名Signature:              Date:    年(Year)  月(Month)  日(Day)


五、申请人承诺Commitments of the Applicant
	遵守中华人民共和国法律法规及浙江大学的各项规章制度，认同并践行浙江大学校训、共同价值观及浙江大学精神，本人所从事的学术研究符合学术道德规范，对所填报内容及所附材料的客观真实性负责。严格遵守教育与宗教相分离和不得在校园传教的规定，不宣教，不传教。
I hereby declare that:

I will abide by the laws and regulations of the People's Republic of China and the rules and regulations of Zhejiang University. I will embrace and implement the motto, the common values and spirit of Zhejiang University. All my researches and other academic activities are in line with the code of ethics for academic practice, and all the information and materials attached to this form are authentic and accurate.

         申请人签名 Signature:              Date:    年(Year)  月(Month)  日(Day)




六、团队评价推荐意见 Comments of Team
	拟引进的团队名称： 

Name of the Applying Team

	推荐意见

Recommendation comments
	（学科的基本情况以及对申请人教育、科研经历、取得的研究成果、发展潜力、独立开展原创性科学研究的能力和潜质、工作思路、工作目标是否明确、合理等提出意见）

(Comments on the applicant’s education background, research experience, academic achievements, ability and potential for  original research work, work plans and goals)



	建议引进人才类别

Recommended talents level
	
	建议年薪(万元）（年薪包含基本工资、各类津贴补贴、税金和个人应缴的各类社会保险等相关福利待遇）：

Recommended Annual Salary (Including salary, tax, social security, welfare, etc ) 
	

	建议科研启动经费（万元）

Recommended Start-up Research Fund
	
	建议校内购房补助（万元）

Recommended Housing Allowance
	

	     团队负责人签名： 

                Signature by head of institute    

             年   月   日

                                                                                     Date


7、 聘期内工作思路与教学科研工作目标
Work Plan and Research Objective during the Term of Employment

	聘期 五 年  

工作思路、工作内容（包括如何开展教学科研工作；形成有影响的学科方向；具有学术影响力的设想）：

Length of Initial Term of Employment _________(Years)

Work Plans and Work Details (including teaching and researching plans, research field and expected academic achievements)



	聘期内教学、科研、学科建设、社会工作等方面的工作任务和目标

Tasks and Objectives during the term of employment (Research, teaching, discipline construction, social service are included) 

申请人签名：                                              分院院长/团队负责人签名：

Signature (Applicant):                                    Signature (Head of Discipline):

日期：                                                    日期：

Date :                                                    Date:


八、宁波研究院/软件学院意见 Comments from the College or Department 
	建议科研启动经费（万元）
	
	聘期任务是否合理
	

	院长签名：

Signature(Head of the College or Department.)                     年   月   日     盖章

                                                                     Date          Seal


九、人力资源部（委员会）意见Comments from the Human Resources Department 

	建议人才引进类别                                     
	
	建议年薪（万元）
	
	建议校区购房补助（万元）
	

	负责人签名Signature(Head of the HR Dept.)：                           Date      年    月    日




十、校区审批意见 Comments from Zhejiang University，Ningbo
	人才引进类别

	
	年薪

（万元）
	
	校区购房补助（万元）
	
	科研启动经费（万元）
	

	校区负责人Signature of the Head in Charge：                         Date      年    月    日

                                                                Seal       盖章



附件材料：

Attachment:

1.身份证/护照 Passport

2.三封专家推荐信 Three Recommendation Letters from Experts 

3.三篇重要代表性论文的全文 Three Representative Papers

4.学历、学位证书或在读证明  Certificates of Education Qualification, Degree
5.现任职证明 Certificates of Current Position  

PAGE  

